
Berekfürdő Községi Önkormányzat
5309 Berekfürdő, Berek tér 15.

Berekfürdő Községi Önkormányzat
Képviselő-testületének

2007. február hó 9. napján tartott

KÖZMEGHALLGATÁS

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E

Készült: 2007. február 9-én 1/13



J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2007. február hó 9. napján 17 
órai kezdettel tartott közmeghallgatásról.

Jelen vannak: Cséti Attila polgármester
Egri Antal alpolgármester
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Molnár János képviselő
Perge József képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Kocsis Veronika pénzügyi ügyintéző
Kb. 80 fő érdeklődő

Cséti  Attila polgármester:  Köszönti  a  megjelenteket.  Először  tisztázza,  hogy  mi  a  különbség  a 
közmeghallgatás  és  a  falugyűlés  között.  A törvény szerint  minden,  a  települést  érintő  komolyabb 
ügyben – mint  például  most  a költségvetés  – közmeghallgatást  kell  tartani,  mely testületi  ülésnek 
minősül, és a testületi ülésre vonatkozó szabályokat kell alkalmazni.
Falugyűlést pedig olyan esetekben kell tartani, amikor vagy a lakosság kéri, vagy több embert érintő 
ügyben kell tájékoztatást adni. Illetve olyan esemény van, ami a település lakóit nagymértékben érinti. 
A falugyűlés nem testületi ülés, de arról is jegyzőkönyvet kell felvenni.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  határozatképes  számban megjelent.  Egy képviselő,  Szabics 
József hiányzik. Ő jelezte, hogy családi okok miatt nem tud részt venni a mai közmeghallgatáson. Az 
ülést megnyitja.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Dr. Kenyeres Imre képviselőt és Egri Antal alpolgármestert.
Megkérdezi, hogy elfogadják-e a felkérést?

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Igen.

Egri Antal alpolgármester: Igen.

Cséti Attila polgármester szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

37/2007.(II.09.) sz. Önkorm. határozat
jegyzőkönyv hitelesítőkről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berekfürdő Községi Önkormányzat  
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 26/2006.(XII.12.) sz. Önkorm. rendelet 11.§ (3)  
bekezdése alapján, a közmeghallgatásról készült jegyzőkönyv hitelesítésével

Egri Antal alpolgármestert és 
Dr. Kenyeres Imre képviselőt

bízza meg.

Erről értesülnek:
1) Egri Antal alpolgármester
2) Dr. Kenyeres Imre képviselő
3) Cséti Attila polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal
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Cséti  Attila polgármester  elmondja,  hogy a  napirendi  javaslat  kiküldésre  került.  Van-e  valakinek 
kérdése, észrevétele, módosító javaslata?
Nincs.
A képviselő-testület elfogadja-e a napirendi javaslatot?
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  napirendi  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

38/2007.(II.09.) sz. Önkorm. határozat
napirend elfogadásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi napirendet fogadta el:

1. Elismerések átadása.
Előadó: Cséti Attila polgármester

2. Beszámoló a képviselő-testület eddig végzett munkájáról.
Előadó: Cséti Attila polgármester

3. A 2007.  évi  költségvetés  tervezetének  ismertetése,  lakossági  vélemények,  javaslatok  
bekérése.
Előadó: Cséti Attila polgármester

4. Egyebek.

Erről értesülnek:
1) Cséti Attila polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

N a p i r e n d i      p o n t o k 

t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Elismerések átadása.  

Cséti Attila polgármester előzményként elmondja, hogy a képviselő-testület mindig nagy hangsúlyt 
fektetett a fiatalok itt tartására, és mindig kiemelt szerepet szánt a fiataloknak. Nagyon fontos, hogy 
azokat, akik valamilyen versenyen részt vesznek, ne csak ott ismerjék el őket, hanem nagyon fontos az 
is,  hogy a falu is  tudomást szerezzen azokról,  akik szabadidejükben akár sporttal,  akár kultúrával 
öregbítik Berekfürdő hírnevét.
Nagyon fontos, hogy minél messzebb, minél távolabb is halljanak Berekfürdőről. Ennek érdekében az 
önkormányzatnak, a képviselő-testületnek nagyon nagy felelőssége van. El kell ismernie azokat, akik 
tesznek Berekfürdő ismertségéért. Mindenkit nem tudnak elismerni, de igyekeztek azokat a fiatalokat 
a mai napon egy emléklappal megjutalmazni, illetve a megjelentek előtt  bemutatni,  akik országos, 
illetve területi megyei versenyen az első három helyezettben benne voltak.

Egy-egy emléklap átadásával gratulál.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző egyenként szólítja a jutalmazottakat.
Horváth Diana a Karate Európai Bajnokságon Dunaújvárosban I. helyezést ért el, az Országos Karate 
Bajnokságon Törökbálinton szintén I. helyezett lett.
Mátrai Attila Mesemondó Versenyen ért el I. helyezést Karcagon.
Németh Hanna szintén Mesemondó versenyen II. helyezett lett.

Készült: 2007. február 9-én 3/13



Dániel  Emese  Mesemondó  Versenyen  I.  helyezést  ért  el,  a  III.  Nagykun  Prózamondó  Versenyen 
szintén I. helyezett lett.
Tálas  Diana Területi  Angol Nyelvi  Versenyen II.  helyezést  ért  el  és a Simonyi  Zsigmond Megyei 
Helyesírási Versenyen VI. helyezést ért el.
Kiss Klaudia az Országos Triatlon Döntőbe jutott és a megyei versenyen 6. helyezett lett.
Kiss Szimonetta az Országos Triatlon Döntőbe jutott és a megyei versenyen 7. lett.
Mátrai Erika mesemondó versenyen 2. helyezett lett.
Az Orosházán megrendezett  Országos Budavári Zoltán Emlékversenyen, szabadon repülő vitorlázó 
kategóriában Darazsac Balázs 1. helyezést ért el.
Vígh Győző ugyanezen a versenyen 2. helyezést ért el.
Cs. Német Dávid a kis elektromos szabadon repülő modellek versenyén 1. helyezést ért el.
Szonda Gyula antik vitorlázó kategóriában 2. helyezést ért el.
Bíró Imre Megyei Közművelődési Díjat kapott.

Cséti  Attila polgármester  még egyszer  gratulál  mindenkinek,  és mindazoknak,  akik más formában 
öregbítették Berekfürdő hírnevét.
Rátér a második napirendi pontra.

2. Napirendi pont: Beszámoló a képviselő-testület eddig végzett munkájáról.  

Cséti  Attila polgármester:  Minden  székre  letettek  egy rövid  tájékoztatót  arról,  hogy a  képviselő-
testület az október 12-i megalakulása óta milyen tevékenységet végzett, és mik voltak azok a főbb 
tevékenységei, amelyekben ha még döntések nincsenek is, de már előkészület alatt állnak.
Kéri  a képviselő-testület  tagjait,  hogy amennyiben az elhangzottakhoz kiegészítenivalójuk van,  azt 
tegyék meg.

Az  önkormányzati  törvény előírja,  hogy a  képviselő-testület  mellett  két  kötelező  bizottságot  kell 
létrehozni,  a  Pénzügyi Bizottságot,  és  a  Szociális  Bizottságot.  Mindkét  bizottságot  létrehozták.  A 
Pénzügyi  Bizottság  foglalkozik  Berekfürdő  pénzügyeivel,  javaslatok  kidolgozásával,  pénzügyi 
következmények, illetve magának a költségvetésnek a figyelésével. 
A Szociális  Bizottság  főleg  a  szociálisan  hátrányban lévő emberek  támogatásával,  segélyezésével, 
egyéb  szociális  gondjaival  foglalkozik.  Ehhez  kapcsolódóan  tájékoztatja  a  jelenlévőket,  hogy  a 
Kormány  döntése  értelmében  a  gyógykezelésre,  szakorvoshoz  való  utazók  útiköltségét  meg  kell 
előlegezni, és a visszafizetése 2-3 hónapig is elhúzódhat. Akik, hosszabb ideje táppénzen vannak, és az 
útiköltség kifizetése nehézséget okoz, vagy anyagi lehetőségei nehezebben teszik lehetővé, hogy a 
gyógykezelésekre  való  utazást  megelőlegezze,  az  jöjjön  be  a  Polgármesteri  Hivatalba,  és  a 
polgármesteri keretből megelőlegezik neki, és ha majd megkapta a MEP-től, akkor majd visszafizeti. 
Kovács Lajosnénál lehet intézni. 
A két bizottságon túl megalakult még a Marketing és Turisztikai Bizottság, valamint a Fejlesztési és 
Beruházási Bizottság.
A Marketing és  Turisztikai  Bizottság a berekfürdői  turizmus „eladásával”  foglalkozik.  Minél  több 
vendéget próbálnak idecsalogatni, és megpróbálják Berekfürdő bevételét így növelni.
A Fejlesztési  és  Beruházási  Bizottság  pedig  a  különféle  fejlesztések,  beruházások  előkészítésével, 
véleményezésével foglalkozik. Nagy munka hárul rájuk, mert jó néhány fejlesztés van folyamatban, 
ami Berekfürdőt előbbre tudja vinni.

Aki bent járt a fürdőben, láthatta, hogy elbontásra került a gyermekmedence. Október végére elkészült 
az új gyermekmedence engedélyezési terve, és kivitelezési terve. Megkapták az építési engedélyt is. 
Jelenleg a közbeszerzési eljárás előkészítése van folyamatban. Az uszoda és a kemping közötti fás 
területre  fog kerülni.  Egy oszlopos féltetős  épület  alatt  lesz elhelyezve  a medence,  mellette  pedig 
öltöző, zuhanyzó, pelenkázó és egyéb kiszolgáló épületek lesznek. A várható átadási határideje június 
vége, július eleje.
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Az ikermedence csempézése most folyik. Nem kis gondot okozott maga a medence, hiszen az építés 
során derült  ki,  hogy nem az a  szerkezete,  amit  a  tervezők  előzetesen feltételeztek,  így át  kellett 
terveztetni az egész medencét,  illetve voltak tervezési hiányosságok is,  amiket sikerült  kijavíttatni. 
Közel  10  millió  Ft-os  pótmunkával  tudták  a  medencét  olyan  állapotba  hozni,  hogy hosszú  ideig 
biztonságosan tudjon üzemelni. Bízik benne, hogy nyitásra az ikermedence üzemelni fog.

Befejezéséhez  közeledik  a  fürdőben  a  panzió  átalakítása.  Reméli,  hogy minél  hamarabb  tudják  a 
vendégeket fogadni, hiszen az is jelentős bevételt fog hozni.

Folyamatban van a Víziközmű Társulás átadás-átvétele. Elég bonyolult folyamat. Reméli, hogy egy 
hónapon belül rendeződik.

Az önkormányzatnak közel 80 telke van a tó melletti területen, a Hortobágyi út és a tó között, illetve a 
hídon túli  területen.  Ezek értékesítésére  megkerestek  több ingatlanfogalmazással  foglalkozó  céget, 
illetve  magánszemélyt.  Az  egyik  vállalta,  hogy megpróbálja  a  telkeket  értékesíteni.  Már  folynak 
tárgyalások. Remélik, hogy pozitív eredménnyel zárulnak.

Elkészültek a szennyvíztisztító bővítés tervei. Egy gyökérzónás technológiáról van szó, amihez plusz 
területet  kell  vásárolni.  A szennyvízteleppel  szomszédos  ingatlan  tulajdonosával  ez  ügyben  már 
egyeztetett,  aki  nem  zárkózott  el  előle.  Illetve  megismertek  egy  újfajta  technológiát,  amit  most 
véleményez a beruházási bizottság. Meglátják, hogy melyiket lehet beüzemelni. 

Móricz  Zsigmond  utca  végén  az  aszfaltos  kézilabda  pályát  sikerült  megépíteni.  Reméli,  hogy 
mindenki  megelégedésére.  Karácsonykor  ott  volt  a  falu  karácsonyi  ünnepsége  is.  Még  egyszer 
megköszöni  az  ott  nyújtott  színvonalas  műsort.  Ezzel  a  beruházással  együtt  a  Kht.  felújította  a 
balesetveszélyes játékokat, hogy a gyerekek biztonságban legyenek.

Bereki Körkép címmel helyi újság alakult. Múlt héten, pénteken kapták meg az engedélyt. Várják a 
Berekfürdőről  szóló  cikkeket.  Lényege,  hogy  mindenki  teljes  képet  kapjon  a  képviselő-testület 
munkájáról, tisztában legyen a hozott határozatokkal, érvényes rendeletekkel, információt kapnak a 
falu életéről.

A  Polgárőrség  megkereste  az  önkormányzatot,  hogy  szeretnének  egy  irodát.  A  Karcagi 
Rendőrkapitányság  volt  vezetője  megígérte,  hogy  a  körzeti  megbízott  irodájában  kapnak  egy 
helyiséget. Egy fiatal őrnagy lett a kapitányság vezetője. A tárgyalásokat vele fogják lefolytatni. Abból 
a helyiségből a polgárőrök télen is belátják a főteret, így még nagyobb biztonságot tudnak nyújtani. 
Épp  ma  volt  egy  belügyes  rendezvényen.  Ott  elmondta,  hogy  Berekfürdőn  átlagosan  egy 
bűncselekmény van évente, mert nagyon jó a Polgárőrség, illetve nagyon jó a falu figyelő szolgálata. 
Hiszen, ha valaki lát egy idegent, arról hamarosan vagy a Polgárőrség, vagy a Rendőrség, vagy más 
hivatalos szerv értesül.

Felmerült,  hogy a  Móricz  Zsigmond  utcai  kereszteződésnél  egy kerékpártároló  szükséges.  Ennek 
érdekében  az  önkormányzat  megkereste  a  Közútkezelő  Kht-t.  Ettől  függetlenül  elkészült  egy 
ideiglenes kerékpártároló. Javaslatot kérnek a lakosoktól is, arra vonatkozóan, hogy hová helyezzék el.

Elkészült  a  főtér  felújítási  tervpályázata.  Elbírálása  folyamatban  van.  Berekfürdő  tagja  a  Karcagi 
Kistérségnek,  melyben  Berekfürdő,  Kunmadaras,  Karcag,  Kisújszállás  és  Kenderes  van  benne.  A 
Kistérség közösen tud pályázni  állami  támogatásra.  Ez a  pályázat  is  a  kistérségen keresztül  kerül 
benyújtásra. Berekfürdőnek 80-100 millió Ft jutna. A főtér rekonstrukció keretében a Radnóti Miklós 
utcától a Kemping útig utcaburkolat épülne, a Polgármesteri Hivatal felújításra kerülne, a Fürdő előtti 
park kerülne felújításra új kandeláberekkel, padokkal. Ehhez 10% önerőt kell biztosítani.

Megújult  a  község  honlapja,  melyet  naponta  átlagosan  500-an  néznek  meg.  Igyekszenek  az 
elvárásoknak megfelelni. 
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Előkészület alatt van a Termálkutak gázhasznosítása. Decemberben információt kaptak arról, hogy a 
TIGÁZ megvenné a termálkutakból eddig a szabadba engedett földgázt. Ez a hír igaznak bizonyult. 
Tárgyalásokat folytatott egy siófoki céggel, aki ebben az ügyben eljárt. A múlt héten volt itt a cég 
képviselője,  aki  arról  adott  tájékoztatást,  hogy  lehetőség  van  arra,  hogy  a  három  kútról  a  gázt 
leválasszák, és betáplálják a gázhálózatba. A beruházás 35 millió Ft-ba kerül, és évente 20 millió Ft-os 
megtakarítás, illetve bevétel érhető el.

Sokan  érdeklődtek  a  parkgondozói  tanfolyamról,  illetve  a  csomagolóüzemről.  A  jogszabályi 
változások miatt  sem a Munkaügyi  Központ,  sem a vállalkozó nem mer  konkrét  ígéretet  tenni.  A 
parkgondozói tanfolyamon 20 főt tudnának képezni. OKJ-s végzettséget kapnának. Kistérségi, illetve 
kistérségnél nagyobb szinten van előkészítés alatt. Püspökladányból is van érdeklődő. Azt szeretnék, 
ha minél több berekfürdői munkanélküli el tudná a tanfolyamot végezni, és tudna munkát vállalni. A 
decentralizált  alapból  tudnának  rá  pénzt  szerezni.  Csak  a  munkaviszonyban  állókat  támogatják, 
munkanélkülieket nem, ezért inkább meg kell várni, hogy a Munkaügyi Központ a munkanélküliek 
oktatását  tudja  támogatni.  A Munkaügyi  Központ  vezetőjétől  azt  az  információt  kapta,  hogy  a 
berekfürdői tanfolyam első helyen van a listában.

Karcag-Berekfürdő közötti Kerékpárút tervezésének közbeszerzési eljárása folyamatban van. A terv 
készítésére Karcaggal közösen pályáztak. Karcag a lebonyolítója. A tervek szerint 2009-re épül meg a 
kerékpárút Berekfürdőig, de vannak kilátások arra is, hogy 2008-ra megvalósul. 

A fürdőbelépő a gyermekeknek ingyenes lesz, berekfürdői lakosoknak pedig 200 Ft.

A Művelődési Házban beindult a mozi. Reméli, hogy mind a gyerekeknek, mind az idősebbeknek jó 
programot nyújt hétvégenként. Próbálják a Művelődési Ház programjait úgy alakítani, hogy minden 
berekfürdői minél többször, minél többféle programban tudjon részt venni. Kulturált formában tudják 
eltölteni a szabadidejüket.

Előkészítés alatt van Berekfürdő gyógyhellyé nyilvánítása. Külföldi egészségbiztosítók is támogatnák 
a  külföldi  betegek  gyógykezelését.  Több német,  osztrák,  illetve  más  nemzetiségű vendéget  is  ide 
lehetne csalogatni. Ezek az emberek nem ragaszkodnának a nyári szezonhoz, hanem ősszel és télen is 
eljönnének ide. Így a holt szezon is ki lenne töltve.

Honvédségi Üdülő átadás-átvétele. Szeretnék, ha az üdülő térítésmentesen kerülne az önkormányzat 
tulajdonába. Ott is tudnának vendégeket fogadni.

Az Úttörőtábor Karcaggal közösen való üzemeltetésével kapcsolatosan felvette a kapcsolatot a karcagi 
polgármesterrel,  aki  nem zárkózott  el  az  ötlettől  Minél  több  gyermek üdül  itt,  annál  több  lesz  a 
fürdőbevétel, Karcagnak pedig a szálláshely bevétele növekedne. 

Öregek nappali ellátására, szabadidő eltöltésre, ebédeltetésre ki lehetne használni a Művelődési Házat, 
Ez egy plusz programot jelentene az idősebbeknek.

Mai beszélgetésük során merült az fel, hogy ha az önkormányzat ügyvédje, nem tudna-e havonta egy 
napon fogadóórát tartani a lakosság részére. Kapja az önkormányzattól a juttatását, és a lakosságnak 
ingyenes tanácsadást végezne.  Ezzel kapcsolatosan még fel  kell  venni az ügyvéddel a kapcsolatot. 
Reméli, hogy ebben partner lesz.

Megkérdezi a testület tagjait, hogy van-e valakinek kiegészíteni valója a beszámolóval kapcsolatosan?

Molnár János képviselő elmondja, hogy a kerékpárút pályázatot már megnyerte a kistérség. Felveti, 
hogy a kerékpárúttal kapcsolják össze a főteret.

Perge József képviselő: Köszönt mindenkit. A gyermekek ingyenes bérletével kapcsolatosan elmondja, 
hogy 6 éves kor alatt minden gyermek ingyen mehet be a strandra. 6 éves kor fölött, 24 éves korig, 
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amíg nappali tagozaton tanul, meg kell vásárolniuk az állandó lakos fürdőbérletet, melynek összege a 
Polgármesteri Hivatalban visszatérítésre kerül.
Köszöni.

Cséti Attila polgármester még néhány tájékoztatást szeretne adni a kistérséghez leadott pályázatokkal 
kapcsolatosan, röviden.
Leadott  egy  anyagot  a  kistérséghez,  amely  tartalmazza,  hogy  mit  szeretnének  megvalósítani. 
Szennyvíztelep rekonstrukció. Erről már beszélt. 
Gerinc utak rehabilitációjára van előkészítés alatt egy projekt, ami 100 millió Ft-os beruházás, 2008-as 
határidővel. 
Külterületi  utak  karbantartása,  javítása.  Előkészítés  alatt  van.  Költsége  46  millió  Ft,  2008-as 
határidővel. 
Már említette a Berek tér rehabilitációját, a Polgármesteri Hivatal bővítését. 
Veress Zoltán Általános Iskola bővítése, mely a tető felújításával kapcsolatos, és már engedélyes terv 
is van rá. 
Van beadva egy projekt a termálfürdő felújítására, mely engedélyes és kiviteli tervvel is rendelkezik. 
Vendégház rekonstrukciója folyamatban van. 
Belterületi  utcanév és információs rendszer kialakítása folyamatban van. 10 millió Ft-os beruházás 
lenne. Reméli, hogy erre is írnak majd ki pályázatot. 
Turisztikai  és  Vállalkozásfejlesztési  Iroda  létrehozása,  humán  erőforrás  fejlesztés.  20  millió  Ft-os 
igény. 
Turisztikai szálláshelyek bővítésének előkészítése folyamatban van. 
Kerékpáros  turizmus  kialakításának  előkészítése  szintén  folyamatban  van.  Már  van  három  ún. 
túraközpont a Hortobágy Apartmanban, a Megbékélés Házában és a Szivek Hotelban. Ez azt jelenti, 
hogy ott kerékpárokat lehet kölcsönözni. 
Van még egy biogazdálkodási program, amelyre előtanulmányokkal rendelkeznek.
Köszöni.
Van-e valakinek ezzel kapcsolatosan kérdése, észrevétele?
Nincs.
Rátér a 3. napirendi pontra.

3. Napirendi pont: A 2007. évi költségvetés tervezetének ismertetése, lakossági vélemények,   
javaslatok bekérése.

Cséti  Attila polgármester:  A lakosságnak átadott  tájékoztató  tartalmazza a  költségvetési  tervezetet, 
mely összehasonlítás céljából a 2006. évi előirányzatot és a 2006. évi teljesítést is tartalmazza.
Röviden ismerteti a különbségeket. 
A Polgármesteri Hivatalnál a 2007. évi bevétel a tervek szerint 40 millió Ft-tal haladja meg a tavalyi 
évi költségvetést. Illetve a kiadás 1 millió Ft-tal lenne több. Tehát a bevétel 394 millió Ft-ra, a kiadás 
pedig 145 millió Ft-ra van tervezve. A kiadásoknál dolgozók személyi juttatásait, a dologi kiadásokat, 
a fűtést, és egyéb költségeket kell számításba venni.
A Település Ellátó Szolgálat bevétele 414 millió Ft, a kiadás pedig 539 millió Ft. A beruházásokból 
adódik a különbség.
Veress Zoltán Általános Iskola és Óvodánál 3.710.e. Ft bevétellel és 102.710 e Ft kiadással számolnak. 
Szeptembertől várhatóan új finanszírozási rendszer lesz, ami miatt változhat az iskola költségvetése.
Művelődési Ház költségvetése 8.920 e. Ft, kiadása pedig 32.847 e. Ft. A nagyobb tétel a nyári és az 
egyéb programok költsége, illetve a bérköltség. 
Összesen 820 millió Ft a bevétel, remélik, hogy ez be is fog folyni, ehhez viszont nagyon keményen 
kell dolgozni.  A kiadásokat pedig nagyon vissza kell  fogni, hiszen mindenki előtt  ismertek azok a 
megszorító intézkedések, amelyeket a Kormány hozott.  Ehhez igazodni kell,  egyébként nagy gond 
lesz.
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Ennyit szeretett volna tájékoztatásul elmondani a költségvetésről, azért, hogy mindenki tisztába legyen 
azzal, hogy milyen nehéz évnek néznek elébe, amellett, hogy az év végére, illetve a jövő év elejére 
jelentős beruházás jön létre, ami jelentős bevételt hoz.
Kiírtak egy pályázatot Tourinform Iroda vezetői állásra, mely teljes munkaidős állás. Rájöttek, hogy 
Berekfürdő  nagyon  lemaradt  a  szezon  előtti  és  szezon  utáni  turizmussal  kapcsolatos  dolgokból. 
Szeretnének  egy  agilis,  és  egy  olyan  tudású  embert  a  Tourinform Irodába  felvenni,  aki  minden 
segítséget meg tud adni annak, aki idejön, illetve a szállásadóknak tud olyan információt nyújtani a 
pályázatokról.
A képviselő-testületnek van-e ezzel kapcsolatosan kiegészíteni valója?

Molnár  János képviselő:  A  Tourinform  Iroda  rendkívül  lényeges  dolog.  A  pályázat  hol  lett 
meghirdetve?

Mátrai  István Művelődési  Ház  igazgató:  A pályázat  a  Munkaügyi  Központon  keresztül  meg  lett 
hirdetve. Próbáltak elsősorban olyan személyekre koncentrálni, akik berekfürdőiek, és akik után még 
bértámogatást is kapnának. Több pályázat érkezett. Vannak kunmadarasiak, berekfürdőiek, karcagiak. 
Hétfőn egy hét fős bizottság fogja meghallgatni a jelentkezőket. Illetve Berekfürdőn belül hirdették 
meg az állást.

Cséti Attila polgármester: Van-e valakinek még kérdése, észrevétele e témával kapcsolatban?

Molnár János képviselő nagyon örülne neki, ha helyi lakossal tudnák betölteni ezt az állást. Ha nincs 
ilyen, akkor mindenképpen olyat kell megbízni, aki valóban profi.

Perge József képviselő elmondja, hogy a költségvetés összeállításakor, a beruházási résznél nagyon 
sok egyéb igény is felmerült, és a Fejlesztési Bizottság egy javaslatot tett a képviselő-testületnek a 
Fodor, Fürdő, Fenyő utcák lehetőség szerinti aszfaltozására, illetve a Kemping út, Tulipán út, mint 
feltáró útnak az aszfaltozására, és a Pávai Vajna Hoteltől, ahol sok vállalati üdülő van, az útnak az 
aszfaltozására.  Egyéb  fejlesztési  javaslatok  csak  akkor  valósíthatók  meg,  ha  lesz  hozzá  pályázati 
kiírás. Az utak rendbetétele nagyon sarkalatos kérdés, a Fürdő mellett, természetesen.

Huttinger  Ferencné berekfürdői  lakos:  A hitelekből  és  az  áthúzódó  hitelekből  valósultak  meg  a 
beruházások. A csatorna nem az idén készült el. Azt szeretné tudni, hogy a hitelhez mennyit rakott 
hozzá az önkormányzat önerőként?
Mielőtt  Dr.  Kenyeres  Imre átadja  az  önkormányzat  a  Víziközmű  Társulatot,  előtte  összehívják  a 
közgyűlést, és beszámolót tartanak a beruházás befejezéséről?

Cséti Attila polgármester átadja a szót Kocsis Veronikának a kérdés megválaszolására.

Kocsis Veronika elmondja, hogy a táblázat a 2007. februárig felvett összes hitelállományt tartalmazza. 
Kedden lesz a költségvetés tárgyalása. Sok szeretettel várja az ülésre, ahol részletesebben fel tudja 
sorolni,  hogy  milyen  beruházások,  illetve  felújítások  várhatóak.  Pontos  összeget  még  nem  tud 
mondani.

Perge  József képviselő  elmondja,  hogy  a  szennyvízcsatornára  konkrétan  a  lakossági  befizetések 
mellett az önkormányzatnak 88 millió Ft-ot kellett vállalnia. A 269 millió Ft-os hitelösszegből csak az 
iker-uszoda-gépház felújításának a hitelét nem vették fel, ami 40 millió Ft, és a gyermekmedencére 
fognak 70 millió Ft-ot felvenni. A 168 millió Ft beruházásból 100 millió Ft hitelből valósul meg, a 
többi az ez évi árbevételből, adóbevételből és egyéb bevételekből valósul meg.
A rendelet értelmében, a Víziközmű Társulás felszámolása során a beruházásról készül egy részletes 
elszámolás, és részletes tájékoztatást fognak kapni.

Szurdok  György berekfürdői  lakos:  Elég  kevés  hangzott  el  a  vendégek  fogadásáról.  Valahogy 
központilag  koordinálni  kellene  a  vendégfogadást,  hogy  mindenhova  jusson  vendég,  és 
ellenőrizhetővé is válik. Minden 1 Ft vendégéjszakák után befizetett idegenforgalmi adó után az állam 
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kettőt ad. A szállásadók, ha év végén kapnának támogatást, akkor jobban befizetnék az adót. Ezt is ki 
kellene  dolgozni.  Ha az  üdülőtulajdonosokra  még  ki  akarnak  vetni  adót,  akkor  el  fog  menekülni 
mindenki.  Nagyon le  van terhelve  mindenki.  Nagyon át  kell  gondolni,  hogy az  adót  lehet-e  még 
emelni. Inkább a vendégek fogadásából jöjjön a bevétel.

Cséti  Attila polgármester:  Természetesen  be  lettek  tervezve  a  turizmusból  befolyó  bevételek,  és 
nagyon  nagy hangsúlyt  fektetnek  arra,  hogy Berekfürdőt  minél  többen  megismerjék,  minél  több 
vendég jöjjön. Ezért is döntött arról a képviselő-testület, hogy Berekfürdő ismét részt vesz az Utazás 
Kiállításon,  illetve dunántúli  kiállításokon is.  Érdekességként elmondja,  hogy a Tisza-tavi régióból 
keresték meg, 850.000 Ft + áfa összegért elviszik Berekfürdőt jó néhány kiállításra. Ezt az összeget 
sikerült lealkudni 550.000 Ft-ra. Tehát minden fillért megfognak. Tudomásul kell venni azt, amit az 
egyik szálloda tulajdonosa mondott, hogy nem olyan szegények, hogy ne engedhessék meg maguknak, 
hogy mindenütt ott legyenek. Minél több helyen ott kell lenni, de racionalizálni kell a költségeket. A 
Tourinform Irodával kapcsolatosan már tavaly elkezdték az előkészületeket. Berekfürdő egyre több 
helyen benne van a prospektusokban, internetes honlapon, konferenciákon. Azt mondta a Művelődési 
Ház igazgatójának is, hogy adja ki a helyiségeket, akár ingyen is, hogy minél többen jöjjenek el. Minél 
nagyobb hangsúlyt tudjanak fektetni a turizmusra. 
Szintén kistérségi  szinten elkezdődött  egy sakkverseny szervezése Berekfürdőn. A tervek szerint  a 
Szivek Hotelben kerül megrendezésre. Három éjszakát fognak itt tölteni a versenyzők, ami az állami 
támogatással szintén jelentős bevételt jelent. Azon felül fogyasztanak is, fürdőbe mennek. Számításai 
szerint 4 millió Ft-os bevételt jelent a négy napos verseny. 100 főt kell elhelyezni, ezért kéri, hogy 
azok a szállásadók,  akiket  még nem sikerült  megkeresnie  Papp Sándornak,  azok jelentkezzenek a 
szabad  helyek  számával.  Igyekeznek  minél  több  ilyen  rendezvényt  idehozni,  főleg  elő-  és 
utószezonban. 

Kocsis Szilvia: A szállásadóknak szeretne egy-két tanácsot adni. Négy évig dolgozott a Tourinform 
Irodában. Lehet, hogy nem volt megfelelő a főiskolai végzettsége, el kellett mennie.
A szállásadóknak elmondja, hogy tudja, hogy mindenki a vendéget várja. Az önkormányzat beszedi az 
idegenforgalmi adót, de nem küld vendéget. Sehol nem küld vendéget. A Tourinform Irodától ezt nem 
várhatják el, mert ezt nem teheti meg. A Tourinform Irodának információs feladata van a vendégek 
felé, mind a külföldiek, mind a belföldiek felé. A tourinformos próbál segíteni a szállásadóknak, hogy 
a  szálláshelyeket  minél  szélesebb  körben  tudja  reklámozni.  Ehhez  viszont  ki  kell  tölteni  egy 4-5 
oldalas kérdőívet. Ha nem kap megfelelő információt a turinformos, akkor a szálláshelyről nem tud 
senkit sem informálni. Nagyon sokan még ezt az információt sem adták meg.
Úgy tudja, hogy minden szállásadó megkapja azt a Kormány által kiadott rendeletet, amiben le van 
írva,  hogy egy szálláshelyen,  adott  m2-en  hány ágy helyezhető  el.  Ezt  is  figyelembe  kell  venni. 
Alakítsanak  ki  a  vendégeknek  olyan  környezetet,  ahol  maguk  is  szívesen  eltöltenének  egy hetet. 
Köszöni.

Cséti  Attila  polgármester: Megkérdezi,  hogy a költségvetéssel  kapcsolatosan van-e  még valakinek 
kérdése, észrevétele?
Nincs. Áttér az egyebekre.

4. Napirendi pont: Egyebek.  

Cséti Attila polgármester átadja a szót a lakosságnak.

Domján  István berekfürdői  lakosnak  az  utak  aszfaltozásához  van  hozzászólása.  A három F betűs 
utcához a Radnóti Miklós utcát is hozzá kellene venni, és leaszfaltozni. A bolt miatt nagyon megnőtt a 
forgalom az utcában, illetve rengeteg a vendég. A por miatt nem lehet ruhát szárítani, szellőztetni.

Bajkó Pálné Berekfürdő, Móricz Zsigmond u. 10. sz.  alatti  lakos elmondja,  hogy kérték a Móricz 
Zsigmond u. 10-12. sz. előtti fák kivágását. Felsoroltak minden érvet, ami miatt ki kellene vágni a 
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fákat. Nincsenek 10 méterre a kerítéstől, össze van törve a járda, a kerítés betonja, nem lehet felásni az 
előkertet, tönkremennek a vezetékek. A jegyző asszony azt mondta, hogy a képviselő-testület elé kell 
vinni az ügyet. A képviselő-testület a kérelmet elutasította, és megbízták Béres Attilát, hogy gallyazza 
le a fákat. Ő nem ezt kérte. Örül neki, hogy itt van a képviselő-testület, ezért megkérdezheti, hogy ki 
az a szakember, aki megállapította ezt. Gyönyörűek a fák, de az ingatlanokat veszélyezteti. Nem akar 
úgy járni, mint a Móricz Zsigmond u. 22. sz. alatti ház lakói, akiknek hajszál híján nem robbant fel a 
házuk. Ott van a gázvezeték, a szennyvíz, a víz. Elbeszélgetett erről a közterület-felügyelővel, hogy 
nézze meg a fákat.
Nem veszi tudomásul a levelet, mert 6 tulajdonos közül csak ő kapott választ. Négy éve probléma ez. 
Tarthatatlan állapot van. Karnyi vastagságú gyökerek vannak a kerítésen belül. A járda is meg van 
billenve, el van törve. Ne várják már meg, hogy tönkremenjen a ház.
A testület tagjai között nincs erdész. A testület írja le, annak eshetőségére, ha bármi történik, akkor 
kinek a szakvéleménye miatt nem vágják ki a fákat.
Köszöni.

Cséti  Attila polgármester:  Köszöni  a hozzászólást.  Valóban nincs  a képviselő-testület  tagjai  között 
erdész,  illetve  fákkal  foglalkozó  szakember.  Az  önkormányzatnál  van  olyan  szakember,  aki  az 
erdőkért, a fákért felelős. Kustár Péter közterület-felügyelő. Ő nézte meg a fákat. A képviselő-testület 
az ő írásbeli szakvéleményére hagyatkozott.

Bajkó Pálné berekfürdői  lakos: Akkor a közterület-felügyelő írja  le,  hogy a fákat  miért  nem lehet 
kivágni. Ne azt írja, hogy a testület nem engedélyezi. Vállalja a felelősséget, ha gázvezetéktörés lesz!

Cséti Attila polgármester: Hétfőn postázni fogja Kustár Péter szakvéleményét. Ő kint volt, megnézte a 
fákat.

Kóródi László berekfürdői lakos: A tájékoztatóban az áll, hogy a csökkenő állami támogatások miatt 
feszes és takarékos gazdálkodást kell folytatni. Ezt az előző képviselő-testület is megtette. Így alakult 
ki,  hogy a bizottságok tagjainak száma 3 főre csökkent,  5 helyett.  A mostani bizottságok és az új 
bizottságok miatt +1 millió Ft-tal több lesz az egész éves költségvetés. A képviselők és a polgármester 
tiszteletdíja 11,5 millió Ft-ba kerül, ami 7,5 millió Ft volt. 
Az ikermedence  felújítását  a  Berekfürdői  Üdülőtulajdonosok  Egyesülete  is  véleményezte.  Leírták, 
hogy a betonnak 3 hónap pihenési idő kell, mielőtt leburkolják. Mégis a januári betonozás után már 
csempéznek. Ki fogja vállalni, hogy biztos, hogy jó lesz?
Januárban, a Karcag TV-ben a polgármester úr nyilatkozott egy kertészet beindításáról, 4 fővel. Ez 
minimál béren minimum 4 millió Ft + a beruházási költség. Megtudta, hogy tavaly a virágokra kiadott 
összeg 600.000 Ft volt.
Ugyanebben a tévés nyilatkozatban volt, hogy az Üveggyár területén egy nagy volumenű beruházás 
készül el,  nem önkormányzati  beruházásban. Tudni kell,  hogy az Üveggyár területén van az egyik 
gyógyvizes  kút,  ami a  legnagyobb vízmennyiséget  biztosítja  a  fürdőnek.  Kíváncsi,  hogy ezt  hogy 
oldják meg.
Az előző testületi ülésen elhangzott, hogy Berekfürdő lakossága 1000 fő alá csökkent. A választások 
előtt 1100 fő fölött volt. Miért csökkent le ennyire? Hiszen valamilyen szinten érinti a vezetést is, 
mivel 1000 fő alatt teljesen más az önkormányzat, illetve a jegyzőség ellátása.
A legújabb költségvetési elképzelések. A dolgozók étkezési jegye 4000 Ft-tal csökkent havonta, ami a 
dolgozóknak  ebben  az  évben  48.000  Ft  kiesést  okoz.  A polgármester  választási  szórólapján  az 
szerepelt, hogy jól fizető állásokat szeretnének.
Köszöni.

Cséti Attila polgármester: Köszöni a kérdéseket. Egyenként válaszol.
Mondta,  hogy  a  képviselő-testület  fizetése  11,5  millió  Ft.  A választások  előtt  már  korábban  is 
megfogalmazódott  többekben,  hogy ide  főállású  polgármester  kell.  Egy főállású  polgármesternek 
törvény határozza meg a fizetését. Az ő fizetése a minimumon van. Ennél kevesebbet nem lehet adni, 
mert az már törvénysértő.
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Az egyik bizottsági tag lemondott  a tiszteletdíjáról.  Meg is kéri  Dr. Kovács Tibort,  hogy hétfőn a 
jegyző asszonnyal ezt írásban rendezze. 
Tehát ezzel is csökkennek a költségek. Van, aki rászoruló gyerekek javára, van, aki meg járdaépítésre 
ajánlotta fel a tiszteletdíját.
Az ikermedence  csempézésével  kapcsolatosan elmondja,  hogy a  legelső  tervet  valóban  átnézte  az 
Üdülőtulajdonosok  Egyesülete.  Az  a  verzió  nem  valósult  meg.  A  következő  tervet,  ami  most 
kivitelezésre kerül, azt pedig nem kapták meg. A kivitelező folytatni akarta a beruházást, csempézni 
akart. Kérte, hogy ne csinálja, de ő építési naplóban nyilatkozva vállalta a felelősséget.
A kertészet ügyével, a Munkaügyi Központtal közösen foglalkoznak. A dolgozók bére minimálbéren 
valóban  annyiba  kerülne,  viszont  létezik  munkahelyteremtő  támogatás,  bértámogatás,  így ezek  az 
összegek jelentősen csökkennek, és az emberek nem csak annyi virágot fognak megtermelni, amennyit 
600.000 Ft-ért megvesz a TESZ, hanem sokkal többet. Nemcsak a fürdőt és a fürdő előtti területet 
tudják majd virágosítani, hanem egész Berekfürdőt. A pluszban megtermelt virágokat a bereki lakosok 
önköltségi  áron  tudják  megvásárolni,  így saját  maguk  is  tudják  az  utcát  szépíteni.  És  ha  már  itt 
tartanak, szeretné, ha felelevenítenék Berekfürdőn a „Tiszta udvar, rendes ház” mozgalmat, és saját 
költségtérítése terhére felajánl 50.000 Ft-ot a legszebb ház tulajdonosának.
Az Üveggyárral kapcsolatosan elmondja, hogy a társtulajdonos egy cég munkatársait hozta el hozzá, 
akik látnak fantáziát egy gyógyszálló építésében. Azt akkor fogják elkezdeni építeni, ha legalább 5-10 
évre előre el tudják adni a szállásokat. Multicégek alkalmazottait kezelnék, regenerálnák itt. Ez azt 
jelenti, hogy a szálloda egész évben működne. 200 főről beszéltek, de szerinte egy 100 fős szálloda 
elég. Az meg, hogy mit csinálnak a kúttal, akkor lesz érdekes, ha ez az egész megvalósul. Mint építész 
tudja, hogy a befektetők nem fogják ezt annyira elkapkodni. Legalább fél év kell, mire megvizsgálják 
a  terület  infrastruktúráját,  közlekedési  rendszerét.  Azt  is  megnézik,  hogy  hány  nyugdíjas,  hány 
munkaképes  korú  van,  honnan  tudnak  munkaerőt  hozni.  Berekfürdő  tud-e  munkaerőt  adni,  vagy 
Karcagról, Kunmadarasról kell munkaerőt biztosítani. Egész komoly előkészítő munka után fognak 
ezzel foglalkozni.
Ténylegesen elhangzott, hogy Berekfürdő lakossága 934 fő. Ez a KSH által közölt adat, amit a Megyei 
Közgyűlés  küldött  ki,  azzal,  hogy  a  környező  települések  lépjenek  be  egy  parlagfű-mentesítési 
programba,  amit  lakosonként  10 Ft-tal  támogattak.  Berekfürdő lakosságának száma 1077 fő.  Nem 
erősködött azon, hogy kijavítsák ezt a számot.
Étkezési jegyekkel kapcsolatosan elmondja, hogy a költségvetés tervezetének összeállításakor, illetve 
már előtte is próbáltak minél több olyan juttatást megtartani, ami adó- és járulékmentes. Viszont a 
költségvetés sarokszámait össze kell hozni. Úgy gondolja, hogy vannak tartalékok a költségvetésben. 
Ha  ezeket  a  tartalékokat  év  közben  fel  tudják  szabadítani,  akkor  visszamenőlegesen  megadják  a 
dolgozóknak az étkezési utalványt. 
A jól fizető munkahelyekért dolgoznak. Azért, hogy épüljön itt egy szálloda, megépüljön a lakópark, a 
fürdő megépüljön, a fedett fürdő megépüljön, tanfolyamokat tudjanak szervezni.
Elmondja, hogy október 12-e óta a Berek Beruházó Kht. 2 főt vett fel a közterületi munkák végzésére, 
a fürdőben a panzió átalakításán + 2 fő dolgozik, Munkaügyi Központos bértámogatással, illetve egy 
bereki fiatal felvételt nyert a Tűzoltóságon. Köszöni.

Hliva  János berekfürdői  lakos  egy  kisebb  problémát  szeretne  tolmácsolni  a  nyaralók  részéről. 
Családjukban van egy nyaraló, amit az „Életet az Éveknek” Nyugdíjas Szövetségnek szoktak kiadni. 
Sajnos évről-évre kevesebb vendéget küldenek. Elég sokan jönnek Budapestről, a Dunántúlról. 3-4-
szer  át  kell  szállniuk,  mire  Karcagra  érnek.  A vasútállomáson  többször  lekésik  a  buszjáratot.  A 
Volánnál intézkedni kellene, hogy a vonatot várja meg az autóbusz. Sokat kell várni a regisztráció 
miatt a gyógykezelésnél.

Perge József képviselő elmondja, hogy a Beruházási és Fejlesztési Bizottság 3 éves programot állított 
össze.  Azért  az  a  három  utca,  illetve  a  feltáró  utcák  leaszfaltozása  került  az  1.  évre,  mert 
idegenforgalmi szempontból ezek a legfontosabb, legfrekventáltabb utcák. A második ütem az összes, 
állandó lakosok által lakott utca, a Tatárülés utcától a Radnóti utcáig.
A képviselő-testületnek ma is van egy érvényes határozata, és reméli, hogy nem fogják visszavonni, 
ami főleg  üdülőterületekre  vonatkozik,  hogy ha egy utca  lakói  összeállnak,  megszervezik  az  utca 
aszfaltozását, akkor az önkormányzat annak 50%-át kifizeti. Ez így volt 2006-ban a Haraszt utcán.
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A regisztrációval  kapcsolatosan elmondja,  hogy 2006.  augusztus végi nyugdíjas-találkozó során itt 
volt az „Életet az Éveknek” Nyugdíjas Szövetség elnöke is. Tájékoztatta őket – amit jó ötletnek is 
tartottak, – hogy a sorban állás elkerülésére, aki a kezelőlapot, illetve a beutalóját faxon elküldi, és 
ráírja, hogy mettől meddig kéri, akkor előre regisztrálják.
Reméli, hogy javulást fognak elérni 2007-ben, ugyanis a képviselő-testület az előző testületi ülésen 
döntött a karszalagos beléptető rendszerről. Erről tájékoztatja a jelenlévőket. A karszalagos beléptető 
rendszer  azt  jelenti,  hogy a  nyári,  csúcsidőszakban  több  pénztárral  dolgoznak,  különben  nagyon 
lelassul  a  beléptetés.  Több  helyen  voltak  tanulmányúton.  Minden  fürdő,  úgy  Cserkeszőlő,  mind 
Bogács,  10-15%-al  nagyobb árbevételt  produkált.  A rendszer kidolgozásra került,  a keddi  testületi 
ülésen fogják tárgyalni. Javasolta a pénztár bővítését is. Reméli, hogy támogatókat talál. Ez gyorsítaná 
a  regisztrációt  is.  Számítógépes  hálózatot  építenének  ki  5  pénztárnál,  amelyből  legalább  3  a  TB 
regisztrációval foglalkozik. Köszöni.

Vigh  Győző berekfürdői  lakos  a  tourinformos  állással  kapcsolatosan  örül,  hogy  gondoltak  a 
berekfürdőiekre is. Megkérdezi, hogy a pályázat hol lett kiírva, ugyanis ő nem értesült róla. Fontos, 
hogy Berekfürdő egész területét ismerje, hogy a vendégeket el tudja igazítani, illetve meg tudja magát 
értetni. Képes legyen alkalmazkodni, gyorsan tudjon betanulni.
Hol lehet a turinformos állásról érdeklődni, hová lehet a pályázatot leadni?
Említette polgármester úr a két tanfolyamot, aminek nagyon örül.

Mátrai István: Ennél a munkakörnél felsőfokú, idegenforgalmi menedzser szakképesítésű munkatársat 
kerestek nyelvismerettel. Magas színvonalon el tudja látni a feladatot. A Munkaügyi Központban meg 
volt hirdetve az állás.

Kirják Elek az új telkek osztásánál a gázra szeretne rákérdezni. Az utak kátyúzásában is konzultáltak. 
Azt  az  ígéretet  kapta,  hogy leborítanak  egy  kocsi  követ,  és  azt  hordják  majd  szét.  Nem kellett 
széthordani.
Még mindig ott van az utcájuknál a kóbor kutya. A kutya széthúzza a szemetet.
A medence  megvilágítása  nem jó,  a  szemébe  világít.  Van olyan  úszómester,  aki  nem takarítja  ki 
rendesen a medencét. Köszöni.

Cséti Attila polgármester elmondja, hogy valóban nagyon fontos, hogy minél több közművel legyenek 
ellátva az új telkek. A gázosítás folyamatban van.
Amikor  épült  az  első  két  utca,  akkor  kérte  a  kivitelezőt,  hogy ha  már  tönkretette  az  utat,  akkor 
kátyúzza ki. Így egy része rendbe is lett téve. Ez már fél siker. Reméli, hogy tovább is tudnak ezzel 
lépni.
A Kistérségnek van egy puskája. Ha van egy bejelentés kóbor kutyáról, akkor a közterület-felügyelő 
szól a karcagiaknak, hogy altassák el. A puska tönkrement. Egy új fegyver beszerzése folyamatban 
van. Megpróbálják a leselejtezett puskát megszerezni Berekfürdőnek.
Tudja, hogy ez probléma. Azon vannak, hogy ezeket a kutyákat befogják.

Perge József képviselő megkérdezte, hogy melyik nap volt fürdeni? Nem hibátlanok a dolgozók. Csak 
akkor tud szankciót  alkalmazni, ha tudja,  hogy kiről  van szó.  Le van írva,  hogy mit  kell  tenniük. 
Készülni fog egy etikai kódex, hogy tudják a dolgozók, hogy mit várnak el a tőlük, hogy hogyan kell 
viselkedni a vendégekkel szemben.
A régi gyógymedence világítását meg kell vizsgálni. Biztos, hogy nem jó a jelenlegi rendszer. Az ott 
lévő két  lámpatest  kevés.  Meg kell  nézni,  hogy lehet-e  a  csempés  medencéhez  hasonló  világítást 
készíteni.
Tavaly kérdőíveket osztottak ki a vendégek részére a megelégedettséget vizsgálva. Azokat összegezve, 
elég jó megállapítások vannak.  80% elégedett  volt  a  fürdő szolgáltatásaival.  Nekik a 20%-ért  kell 
dolgozniuk. A tisztaságot 71% ítélte jónak.
Az  1000  kérdőívből  240  körül  érkezett  vissza,  ami  kevés,  ezért  a  felmérést  idén  szeretnék 
megismételni. A szakértők szerint legalább 1000 kérdőívből lehet igazán felmérést végezni.
Köszöni.
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Kovács S. László az Üdülőtulajdonosok Egyesületének titkára szerint szeretne néhány szót szólni. Már 
két alkalommal a közösségért dolgozó emberek munkáját elismerték. Most is szeretne átadni egy-egy 
kerámia tálat. Ez alkalommal szeretné Filip Mária munkáját megköszönni. Az iskola alapítványának 
200.000 Ft-ot utalt át, illetve családokat segített. Ő most nem tud a közmeghallgatáson jelen lenni, 
mert megbetegedett. Kéri az iskola igazgatóját, hogy egy kis küldöttséggel keressék fel közösen Mária 
asszonyt, és a tálat, valamint a jókívánságokat átadják neki.
Mindenki  ismeri a  Berek Beruházó Kht.  tevékenységét.  Látványosan részt  vesznek  minden nap a 
közterületek szépítésében, formálásában. A Kht. dolgozóinak és vezetőjének is megköszöni a munkáját 
a dísztál átadásával. További jó munkát kíván.

Cséti Attila   polgármester: Köszöni,  és ő is gratulál Mária asszonynak és a Kht-nak a közösségért 
végzett munkájáért.
Megkéri Dr. Hajdu Lajost, hogy tájékoztassa a lakosokat az egészségügyben történt változásokról.

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönt mindenkit. Február 15-én bevezetésre kerül a vizitdíj. A vizitdíj 
beszedése  a  háziorvos  részéről  kötelező.  Minden  egyes  alkalommal  300  Ft-ot  kell  fizetni.  20 
alkalommal kell megfizetni a háziorvosnál, 20 alkalommal a járó beteg ellátásnál, és 20 alkalommal a 
kórházi kezelésnél. A 21. alkalomnál viszont már a jegyzőtől kérheti a visszafizetést.
A rendelkezésnek nagyon sok hiányossága van. 600 Ft a vizitdíj, ha a beteg csak beutalóval igénybe 
vehető járó beteg ellátást beutaló nélkül veszi igénybe. Tehát, ha valaki beutalót kér az orvostól, azért 
300 Ft-ot kell fizetni, és a járó beteg ellátáson szintén 300 Ft-ot, tehát ugyanakkora összeget, mintha 
beutaló nélkül menne, és megspórol vele egy napot. Könnyen lehet, hogy a kórház ezt az összeget 
viszont nem tudja majd elszámolni, mert szüksége van a beutalóra. 
Egy nap egy szolgáltatónál csak egyszer kell kifizetni, attól függetlenül, hogy hány szakrendelőben 
fogadják.
18 éven aluliaknak nem kell vizitdíjat fizetni. Nem kell fizetni vizitdíjat, ha a kórházi ápolás közben 
tölti be a 18. életévét. Nem kell fizetni, ha az ellátás során a biztosított elhalálozott. Nem kell fizetni 
tartós orvosi kezelés alatt állóknak. Ebben az esetben nem a beteg, hanem a betegség mentesül. Tehát, 
ha  egy cukorbeteg  eltöri  a  lábát,  akkor  a  lábtörés  kezelésére  fizetni  kell.  Ugyanez  vonatkozik  a 
rosszindulatú daganatos betegségben szenvedőknél.
Egyelőre nyugtát fognak adni, a vizitdíj befizetéséről.
A vizitdíj fizetése alól a közgyógyellátási igazolvány nem mentesít. 
Úgy érzi, hogy ilyen feltételekkel a vizitdíjjal kapcsolatos rendelkezések változni fognak.
Az orvosnak mindig  a legolcsóbb gyógyszert  kell  felírni,  mert  egyébként  büntetést  szabnak ki.  A 
legolcsóbb gyógyszerek nevét szinte soha nem hallotta. Elvileg ugyanazt a hatóanyagot tartalmazzák. 
De ezeknek a beszerezhetősége nincs megoldva, hiszen, ha minden orvos azt a fajtát írja fel, akkor az 
hamar elfogy. 
Az ügyeleti rendszer úgy működik, hogy hétköznap délután 5 órától, másnak reggel 7 óráig, illetve 
hétvégén központi ügyelet van.
A múlt év közepétől kérte a nyugdíja megállapítását. Hogy még meddig dolgozik, még nem tudja.

Cséti Attila polgármester köszöni a tájékoztatást. Amennyiben nincs több észrevétel, kérdés, az ülést 
berekeszti. Megköszöni, hogy itt voltak.

k. m. f.

/: Cséti Attila :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Egri Antal :/ /: Dr. Kenyeres Imre :/
 alpolgármester képviselő
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